
Anketa - Instalace nových rozvod ů pro p říjem TV a internetu (Odpov ědi)

Prosíme o vaše 

stanovisko Prostor pro váš komentář Datum

Souhlasím s instalací 3.26.2013 17:03:26

Souhlasím s instalací
Obecně s instalací konkurenčních rozvodů problém nemám. Souhlasím s paní Hrdličkovou, že bychom o 
tom měli rozhodnout na příštím shromáždění vlastníků. 3.26.2013 17:15:01

Nesouhlasím s instalací 3.26.2013 17:36:52

Souhlasím s instalací

S instalací souhlasím z následujících důvodů:

- vytvoření konkurenčního prostředí, 
- příležitost pro nové  "advanced technologies".

V neposlední řadě souhlasím také proto, že mám častý problém se současným signálem DTV, který 
nevím jak řešit... 3.26.2013 17:45:46

Nesouhlasím s instalací

Vzhledem ke skutečnosti, že v domě je již strukturovaná kabeláž rozvedena do jednotlivých bytů, 
nesouhlasím s rozvodem další kabeláže lištami.

Konkurenci v oblasti připojení k internetu samozřejmě vítám, avšak doporučuji se spíše obrátit na UPC a 
s odvoláním na omezení hospodářské soutěže se pokusit změnit jejich věcné břemeno ke stávající 
strukturované kabeláži - obdobný přístup se již povedl například v objektech Metropole Zličín (Central 
Group). Další možností je použít pro konečnou část rozvodu A1M místo kabeláže v lištách wi-fi. 3.26.2013 17:47:34

Nesouhlasím s instalací 3.26.2013 18:00:50
Je mi to jedno 3.26.2013 18:01:55
Souhlasím s instalací 3.26.2013 18:23:12

Nesouhlasím s instalací

Konkurenční prostředí je sice fajn, ale obecně nemám dobré zkušenosti s dodatečnými instalacemi ve 
stávajících rozvodech a instalacích z důvodu možného poškození a dále z estetického hlediska 
nesouhlasím s instalací povrchových lišt po chodbách. Rovněž nelze od bytové přípojky řešit jednoduše 
skrytý rozvod dalšího vedení po bytě. 3.26.2013 18:27:26

Souhlasím s instalací Souhlas dle stanoviska p. Jursíka 3.26.2013 18:28:50
Souhlasím s instalací 3.26.2013 18:34:29

Souhlasím s instalací

Podporuji názor pana Jursíka, se službami UPC nejsem spokojen, proto tuto aktivitu velmi vítám a jsem 
pro její realizaci v co nejbližším možném termínu.
Děkuji
Michal Šupler 3.26.2013 18:38:25

Nesouhlasím s instalací
Moc tomu nerozumím, UPC už je tam rozvedené a cenově je níž než A1M... Jestli je tomu jinak, rád se 
poučím... 3.26.2013 19:09:00

Nesouhlasím s instalací 3.26.2013 20:04:52
Souhlasím s instalací 3.26.2013 21:05:10
Nesouhlasím s instalací 3.26.2013 21:24:04
Je mi to jedno 3.26.2013 21:57:11

Souhlasím s instalací

100% souhlas s instalací. Z mého pohledu je chování UPC účelné a v době, kdy dohoda s UPC vznikla 
nevěřím, že někdo nešel s "malou domů". UPC zneužívá postavení, které tímto získala. Navíc kvalita a 
možnosti aktuálního rozvodu dat odpovídají 20tému a nikoliv 21tému století. 3.27.2013 0:38:43

Souhlasím s instalací 3.27.2013 5:53:53
Je mi to jedno jsem se službami UPC spokojen a neumím realně vyhodnotit v čem bych mohl pozorovat zlepšení.. 3.27.2013 6:44:20
Souhlasím s instalací 3.27.2013 7:19:01

Souhlasím s instalací

Dobrý den, souhlasím s panem Jursíkem, rozhodně podporuji instalaci nových rozvodů. Již několikrát 
jsem se pokoušela zjistit, jakým způsobem navýšit rychlost, oslovovala jsem různé společnosti, ale 
vždycky to skončilo neúspěchem kvůli starým rozvodům a UPC.
Mám zájem o novou síť.
Děkuji
Dana Čechová
Wassermannova 11, byt 556 3.27.2013 7:39:31

Nesouhlasím s instalací

Dobrý den,
nesouhlasím s instalací hnusných beden a lišt na chodbách. Pokud kvalita stávajícího rozvodu internetu 
nebude vyhovovat, nechť se v budoucnu uvažuje pouze s výměnou stávajících drátů za nové a nedělat 
pro každého dodavatele internetu další nové rozvody.
S pozdravem
Alexandr Šmíd 3.27.2013 8:52:44

Souhlasím s instalací 3.27.2013 9:02:36
Souhlasím s instalací 3.27.2013 9:07:03

Souhlasím s instalací
Souhlasím s názorem pana Jursíka. Určitě je třeba projekt dobře připravit a dozorovat aby se nenaplnily 
obavy paní Hrdličkové. Rád s tím případně pomůžu. Martin Zlesák, byt 161 3.27.2013 9:12:13

Nesouhlasím s instalací 3.27.2013 9:16:54

Je mi to jedno

Na jednu stranu souhlasim s tim, ze sluzby UPC jsou opravdu hrozne a konkurence by jiste prospela. Na 
druhou stranu se mi moc nelibi reseni vedeni kabelu do jednotlivych bytu pomoci listy - dalsi kabel na vic, 
opticky to nebude vypadat moc hezky. Pravdou je i to, ze na instalaci by musel nekdo dohlizet, aby se 
predeslo bezpecnostnim incidentum. Mozna nez svuj jednoznacny souhlas a nebo nesouhlas bych se 
priklanela k tomu, vyzadat si jeste blizsi informace, reference o firme apod. a pote se rozhodnout. 3.27.2013 10:22:13

Souhlasím s instalací

Taky jsem uživatelem UPC a taky nejsem spokojen s přístupem a již nyní zastaralou a pomalou 
technologii kteru u nás v bytovém domě UPC používá. Kvalitní a cenově přiměřená konkurenční nabídka 
by samosebou nebyla na škodu. Na druhou stranu vedení kabeláže zalištovaním není vhodné řešení, rok-
dva to vydrží a pak s tím budou jen problémy.

Ing. Roma Országh 3.27.2013 10:32:57
Souhlasím s instalací 3.27.2013 10:54:42
Souhlasím s instalací 3.27.2013 11:01:41
Souhlasím s instalací 3.27.2013 11:27:21
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Souhlasím s instalací 3.27.2013 11:43:14
Nesouhlasím s instalací 3.27.2013 12:35:53
Souhlasím s instalací Dobrý den, nabídku vítám a s instalací souhlasím. Volek, 410 3.27.2013 12:42:13
Souhlasím s instalací 3.27.2013 12:46:35
Souhlasím s instalací 3.27.2013 14:32:05
Nesouhlasím s instalací 3.27.2013 14:40:22
Souhlasím s instalací 3.27.2013 15:37:03

Je mi to jedno

dobrý den

předpokládám, že služby bych nevyužila, současně však nechci bránit ostatním vlastníkům, kteří by 
případně měli zájem tyto služby využít 3.27.2013 17:05:29

Nesouhlasím s instalací 3.27.2013 17:14:47
Je mi to jedno 3.27.2013 17:41:54
Souhlasím s instalací 3.27.2013 20:36:20
Nesouhlasím s instalací 3.28.2013 0:15:11
Je mi to jedno 3.28.2013 1:12:26

Souhlasím s instalací
Jsem rozhodně pro vytvoření konkurenční sítě,jelikož zkušenosti s UPC nejsou moc dobré,hlavně datové 
služby a cenové nabídky vs služby. 3.28.2013 10:18:06

Souhlasím s instalací

Souhlasím s námitkou týkající se bezpečnosti v domě: bylo by možné zařídit, aby se instalující technici 
nahlásili ostraze při vstupu do domu a při odchodu? Podmínky instalace lze doladit z tohoto pohledu také 
doladit (nebudou nechávat otevřené dveře apod.). Ač zatím nevím, jestli služby A1M využiji, tak s 
instalací souhlasím (pokud bude probíhat v denních hodinách v pracovních dnech). 3.28.2013 17:12:39

Souhlasím s instalací 3.28.2013 17:17:26
Nesouhlasím s instalací 3.28.2013 19:47:25
Souhlasím s instalací 3.28.2013 20:48:39
Nesouhlasím s instalací 3.29.2013 17:10:41

Souhlasím s instalací
Konkurence k UPC je rozhodně žádoucí, ale bylo by dobré zmapovat i nabídky jiných firem. Zalištování 
chodeb je se stárnutím domu nevyhnutelné. 3.29.2013 19:30:41

Je mi to jedno 3.29.2013 20:35:48
Nesouhlasím s instalací 3.29.2013 21:52:38
Nesouhlasím s instalací 3.29.2013 22:07:54

Nesouhlasím s instalací

Zdravím členy výboru,

také vítám konkurenci ale, pokud k nám A1M něco "zdarma" namontuje, tak bych se moc divil, kdyby si 
to pak svolila k využívání rozvodů kýmkoliv. Rozvody budou patřit nám nebo jim?Abychom ve finále 
neměli v domě 2 rozvody pro 2 firmy a to konkurenci to nevytvoří.

Mé proti je v oblastech: 
- vedení lišty vypadá blbě alá panelák, chodby nemáme jen bílé, takže to bude jednak vidět a jednak jsou 
chodby i dost dlouhé. Pokud se budou byty připojovat po sobě, tak budeme mít na zdi 5 lišt?
- ceny jsou srovnatelné s UPC.
- na Barrandově jsem nenašel ulici, kde by A1M připojení fungovalo (ale nekontroloval jsem všechny)
- pokud jsou zkušenosti s UPC špatné, tak bych byl pro vyudování "naši vlastní" sítě
- technologie jdou rychle dopředu a lišty po baráku jsou technologie 90. tých let.

Myslím si, že společenství to při naší velikosti nerozsekne. Jestli jsou UPC sítě co se týče přenosu ještě 
použitelné, tak možná bude lepší i počkat, protože technologie v této oblasti jde dopředu opravdu rychle a 
za 5 let můžeme mít lepší nabídky i bez lišt a kabelů v domě.

S pozdravem

Martin Sedláček - byt 176 3.30.2013 13:23:49
Nesouhlasím s instalací 3.30.2013 20:19:01

Nesouhlasím s instalací

Dobry den,
Ty listy na chodbách jsou šílené. Mám tyto argumenty proti:
- spolecnost A1M jsem vubec neznal. Kolik je podobnych společnosti? A kazdou bychom takto mohli 
pustit do společných prostor a mit teoreticky několik list vedle sebe? Jsou nejake jiné nabídky mimo teto 
společnosti, a stávající O2 a UPC? Přece tato spolecnost neni jedina na trhu. S rychlosti VDSL internetu 
od O2 jsem spokojen. 
- ty listy na chodbách jsou zásah do spolecnych prostor. Jestli UPC i O2 maji břemeno, tak toto vyžaduje 
rovněž břemeno. A vlastníci by meli trpeni tohoto břemena schválit. Nikde však nevidím, kolik by 
spolecnost za břemeno platila? A na jak dlouho by to bylo?
- Máme témeř novy a moderni objekt a chceme si opravdu esteticky zaneradit chodby listama? Dokonce 
si dokáži představit, ze kvuli tomu může po mě při pripadnem budoucim prodeji bytu chtít slevu. Instalace 
rozvodu a list predstavuje podle me snížení hodnoty našeho majetku. A vyžaduje kompenzaci formou 
úplaty za břemeno. 
- přemýšlím, jestli jsem mimo clenu vyboru po tydnu opravdu prvni reagující clen SVJ. Zajímá vubec 
někoho tato nabídka? Využil by ji někdo? Kolik je nyni aktivnich pripojek? Nemám zkušenosti s UPC, ale 
IPTV od O2 podle članků na internetu neni rovněž zadna sláva. 
- pokud je nejaka nespokojenost se stávajícími poskytovateli, můžeme projednat podminky jejich 
břemena?

Uvítal bych i další nazory, možna to vidím jednostranně. 3.31.2013 11:26:46
Souhlasím s instalací 3.31.2013 14:01:29
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Nesouhlasím s instalací
Je sice pravda, že konkurencni prostredi lepsi, a možná by to umožnilo snížení cen  UPC, nicmene jako 
vetsi negativum vidim nepěkné vedení kablelu na chodbach. 3.31.2013 16:35:53

Souhlasím s instalací 3.31.2013 18:49:12

Nesouhlasím s instalací

Dobry' den,
 souhlasim s tim, ze by se tato zalezitost mela projednat na shromazdeni,,  je take zvlastni, ze by tento 
projekt byl opravdu instalovan zdarma a take, ze informace o projektu nelze precist.( jednoduse- po 
kliknuti stranky zmizi).

dekuji   Janzurova N. 4.1.2013 16:25:43
Nesouhlasím s instalací 4.1.2013 21:51:18

Nesouhlasím s instalací

Dobrý den,
 
strukturovaná kabeláž má podle mě význam v rodinných domech nebo bytech větších rozměrů, kde
je předpoklad větší počet místností  a tím pádem je potřeba většího počtu zásuvek int +tv. Vzhledem
ke skladbě bytů KB III mně to připadá zbytečné a proto jsem proti.
 
S pozdravem
 
Jiří Špingl 4.3.2013 10:04:00

Souhlasím s instalací 4.2.2013 23:01:01
Nesouhlasím s instalací 4.3.2013 15:29:13

Nesouhlasím s instalací

Myslím, že je jen otázka času, než společnost ceny navýší a bude se chovat třeba jako UPC. Jde jen o 
ten čas, než získá potřebný počet klientů a tudíž potřebnou cifru.V naší zemi to ani jinak nechodí.Nalákat 
lidi.... 4.3.2013 15:30:52

Souhlasím s instalací 4.3.2013 15:53:02
Souhlasím s instalací 4.3.2013 18:16:49
Nesouhlasím s instalací 4.4.2013 12:35:37
Nesouhlasím s instalací 4.5.2013 17:03:15
Souhlasím s instalací 4.8.2013 9:03:20
Souhlasím s instalací 4.8.2013 9:03:40

Nesouhlasím s instalací

Muj zdravy rozum rika:

Vyberte firmu,ktera je alespon o 50% levnejsi, ne o 10%!!!
Navic v ramci nejake akce,ktera skonci a co? Budou o 5% levnejsi? 
Nechat si vrtat do novostavby od kazdeho, kdo rekne,ze je o par korun levnejsi neni dobry napad...Co 
myslite?

Urcite jsem take pro konkurenci k UPC. 
Mozna tip: zrovna mi dnes soused rikal, ze poptal spolecnost Cznet.cz, ktera poskytuje take kabelove 
pripojeni a dokonce mnohem levneji nez A1M. Zkuste i je, poskytuji mimo jine net+kabelovku na 
Metropoli Zlicin (Central group) a maji udajne par domu i u nas na Bararrandaku.

Ahoj, Jenda 4.10.2013 0:06:58

Celkem respondent ů: 77 %

Souhlas: 37 50

Nesouhlas: 29 39

Je mi to jedno: 8 11


